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33.. ččttvvrrttll eettíí
Tak máme za sebou předposlední část školního roku. Pro někoho to utíká rychle a pro někoho
zase pomalu. Máme za sebou jarní i vel ikonoční prázdniny a čekají nás už jen ty, na které se
těšíme všichni nejvíce, hlavní (letní) prázdniny. Toto čtvrtletí jsme v naší třídě dělal i zajímavé
úkoly na literaturu. Například jsme dostal i za úkol zeptat se rodičů, jaký je jej ich vztah ke
knihám. Při společných hodinách bylo zajímavé poslouchat žáky, jak často čtou. Při hodinách
zeměpisu, když jsme probíral i j ižní Evropu, jsme zapoji l i zajímavou formu učení. Každý z nás si
vytvoři l tzv. squash book na zadaný stát. Práci jsme pak prezentovali .
Doufám, že stejně tak rychle uteče i poslední čtvrtletí.

Áďa Dudová, 8. A

33.. ččttvvrrttll eettíí vv 55.. BB
Ve 3. čtvrtletí jsme udělal i hodně projektů, například podnebné pásy Evropy. Nyní začínáme s
projektem lidské tělo.
V češtině a matematice jsme se dozvěděli spoustu nového, například jsme se učil i druhy
zájmen a měřit úhloměrem. Vlastivěda byla o něco těžší, protože jsme začali probírat bitvu na
Bílé hoře a třiceti letou válku. Při vlastivědě často používáme metodu párového čtení.

Matěj Vacík, 5. B

NNoovvéé ll aavvii ččkkyy vv ll eessííkkuu uu AAnneežžkkyy
Jak jste si nespíš všichni všimli , pan Jakl staví v lesíku (u kozy Anežky) lavičky a upravuje různá
místa na posezení. Lavičky jsou dřevěné, pohodlné, takže sem nyní chodí rodiny s dětmi i různé
skupiny dětí, aby si zde v příjemném prostředí odpočinuly. Mně osobně se v lesíku moc líbí.

Linda Malíková, 8. B

OOkkrreessnn íí kkooll oo vv ppřřeehhaazzoovvaannéé
V pátek 24. března se v Domažlicích uskutečnilo okresní
kolo v přehazované pro holky. Turnaje se zúčastni lo
celkem osm škol. Těchto osm družstev se rozděli lo na dvě
skupiny. Naše škola byla v první skupině ještě s dalšími
třemi družstvy. Hrálo se ve dvou tělocvičnách.
První zápas jsme bohužel prohrály, ale nechybělo moc do
vítězství. Druhý zápas skončil remízou a poslední zápas
jsme vyhrály 2:0. Nakonec jsme tedy hrály o celkové páté
místo, které jsme uháji ly. Bohužel nevíme, kdo nakonec
vyhrál zápas o první místo, jestl i Domažlice či Horšovský
Týn. V době, kdy začínal jej ich druhý set, jsme už musely
jít na autobus.
Cesta domů proběhla ve veselé náladě a doufáme, že
dostaneme ještě někdy příležitost si přehazovanou na
turnaji zahrát.

Kristýna Forstová, 7. A

KKii nnoo AAnndděěll PPáánněě 22
Celá škola šla na začátku dubna do kina na fi lm Anděl
Páně 2. Všem se kino moc líbi lo. Bylo hodně vtipné,
hlavně když se hádal čert s andělem.



KKrraajj sskkéé kkooll oo ssoouu ttěěžžee EEuurroorreebbuuss
V sobotu 8. dubna se na plzeňské fakultě uskutečnilo krajské kolo soutěže Eurorebus. Soutěže
se z naší školy zúčastni lo šest l idí. Měli jsme zástupce jak v juniorech, tak ve starších
jednotl ivcích a týmech po třech. Jako doprovod s námi jela paní učitelka Pluhařová. Za juniory
jsme měli v týmu zástupce třetí, čtvrté a páté třídy. Za pátou třídu jel Adam, za čtvrtou Štěpánka
a za třetí Sebastian. Jako jednotl ivec ve starší kategori i jela Týna ze sedmé třídy a jako tým opět
ze sedmé třídy Týna, Adam a Tadeáš.
Po příjezdu jsme splni l i pár soutěží a následovala prezentace. Po prezentaci se psaly testy
juniorů a jednotl ivců, pak následovaly testy týmů. Po testech pořadatelé potřebovali čas na
vyhodnocení, a proto pro nás byla připravena doprovodná hra. Skládala se z 1 5 otázek na různá
témata, na které jsme odpovídal i na kartičky. Odpovědi jsme mohli pochytit na krátkých
animacích, které nám byly promítány. Když skončila doprovodná hra, následovalo vyhodnocení
soutěží o ceny a poté už samotné vyhlášení výsledků. Junioři skončil i na krásném pátém místě,
které ale bohužel nestačilo na postup do celostátního kola. Týna jako jednotl ivec si odvezla z
Plzně bronzovou medail i a postup do celostátního kola. Skupina sedmáků, která skončila na
pátém místě, také postupuje do celostátního kola. Tento rok jsme byli velmi úspěšní a těšíme se
na celostátní kolo v Praze.

Kristýna Forstová, 7. A

MMeettoodd ii ččkkaa pprreevveennccee vv 77.. AA
1 9. dubna k nám do třídy opět dorazila okresní metodička prevence z Plzně. Byla u nás už
jednou a tehdy s námi dělala různé aktivity. Ani tentokrát tomu nebylo j inak.
Měli jsme znovu několik úkolů, které jsme museli plnit. Vyzdvihla bych asi tento. Každý žák
postupně přišel k tabuli a k sobě si musel vybrat jednoho žáka, který mu "sedí", a jednoho žáka,
se kterým se třeba nerad baví. Samozřejmě jsme to museli zdůvodnit. Pro některé to bylo těžké,
pro některé zase lehké. Myslím si, že se většina l idí ze třídy dozvěděla, co si o něm ostatní
myslí. A to je podle mého názoru moc dobře.
Paní metodička by k nám měla dorazit zase za 1 4 dní. Uvidíme, co si pro nás na příště připraví.
Doufáme, že to našim vztahům ve třídě pomůže.

Kristýna Forstová, 7. A

Jak se jmenuješ?
Vojta Malík

Kolik ti je let?
Je mi osm let.

Kam jezdíte plavat?
Do Domažlic.

Kdy vyrážíte a kdy se vracíte?
Vyrážíme po osmé hodině a vracíme se na
oběd.

Líbí se Ti plavání?
Jo. Moc.

Už umíš plavat, nebo už jsi uměl dřív?
Už jsem uměl plavat dřív.

Co jste se tam naučil i?
Plavat kraula, prsa,.

Do kolika družstvech jste rozděleni?
Jsme rozděleni do 4 družstev.

Terka Vacíková a Eliška Jáchimová, 6. A

PPll aavváánn íí 22 .. ttřříídd
Také v letošním školním roce vyrážejí naše 2. a 3. třídy na plavání. Abychom zjisti ly nějaké
informace, vypravily jsme se do 2. B.
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Veronika Čipryč, 6. A




